
 
 
 
 
Enkel fråga till Kommunstyrelsens Ordförande Bino Drummond 
i kommunfullmäktige 18 oktober 2021  
 
 
 
Från Roslagens Oberoende Parti, rörande ersättningen till kulturskolorna 
  
 
Vi frågar oss hur det kommer sig att kultur/fritidsförvaltningens system för ersättning till 
kulturskolorna enbart bygger på det förväntade elevantalet som budgeten för verksamheten 
anger? 

Det bortser således från det faktiska elevantalet och antalet aktiviteter under ett läsår. 

Trots en betydande andel  tomma elevplatser, utgår oförändrad ersättning och utan krav på 
prestation från kulturskolans sida! Hur sköts uppföljningen av denna verksamhet? 

 
Vår fråga till dig idag blir därför; 
 

Hur kan det vara ekonomiskt försvarbart i en kommunal verksamhet? Det kan aldrig 
rättfärdigas gentemot dem som står för notan, dvs. kommunens skattebetalare.  

 
 
 
För Roslagens oberoende parti 
 
Johan Österberg     
Gruppledare och ledamot i KF 


